
   

 Stjørdal menighetsråd 

    
Sandgata 15 

7500 STJØRDAL 

Tlf: 74834230 

Stjørdal 04.11.2024  

 
Vår saksbehandler: HKG Vår ref.: 24/00001-009 Arkivkode: 012.1 

Referat Stjørdal menighetsråd 5.11.2024  

Sted: Stjørdal kirke sakristi kl. 18.00 
 

Tilstede: 

Ingfrid Eggen Skogrand, Randi Kvello, Sissel Solberg Bekkelund, Sverre Sævareid, Tove Irene Moan 
Andersen, Wenke Bergheim Ulseth, Arne Ingolf Norwich (2.vara) 

Per Anton Leite 

 

Forfall: Jørund Hølaas, Torbjørn Robert Olsen Fagerli, Bergljot Lande Hesselberg (1.vara) 
 

Servering: Wenke Bergheim Ulseth 

Ord for dagen: Wenke Bergheim Ulseth 

Referent på møtet: Hilde Kristine Grønbeck 

Vedtakssaker:  

45/24 Godkjenning av innkalling 

 

 Vedtak: 
 Godkjent uten merknader. 

 

46/24 Kirkemusikalsk retning 

Vi fikk besøk av kantor Elina Karpinska som fortalte om sin funksjon og sine tanker om sang og 

musikk i menigheten. Det drøftes i menighetsrådet videre retning for det kirkemusikalske arbeidet. 

 
Samtale på møtet: Hva ønsker vi av kirkemusikk i Stjørdal menighet?  

o Gudstjenester: 

▪ Musikken viktig i gudstjenester: preludium, postludium – gir «hjerteslag» i 

gudstjenesten, hjelper oss å «tune inn» 
▪ Det er ønskelig med en blanding av nye og gamle salmer – for å treffe ulike 

aldersgrupper 

▪ Forsangere i gudstjeneste er positivt og viktig: sang skaper fellesskap, når man hører 
andre synge er det lettere å hive seg med. Det er nok mange som kan tenke seg å delta 

som forsangere, viktig å spørre / utfordre noen til å bidra her 

▪ Ønskelig å kunne ta i bruk et bredere spekter av instrumenter i flere av gudstjenestene -  
gudstjenestene oppleves kanskje da mer tilgjengelig for yngre mennesker 

 

o Kor:  

▪ Fellesskapet i et kor er positivt 
▪ Kor er viktig – men hvilket format bør vi tenke? Skal målet være å trekke nye til kirka? 

Hvilken aldersgruppe skal vi satse på? Kantor ønsker å starte på nytt, med blanke ark. 

▪ Hvis det er ønskelig å opprettholde kantoriet – kan det være en ide å skaffe en annen 
dirigent slik at Elinas 20 % stilling kan omdisponeres til eksempelvis et gospelkor? 

▪ Ikke ønskelig med opptaksprøve i et evt kor 

▪ Barne- /familiekor kunne vært positivt med tanke på rekruttering 



 

o Ganske krevende å være kantor og balansere ulike ønsker og behov 

o Spennende med kantorer med ulike interesser og innfallsvinkler 

o Det er viktig å snakke grundig rundt hva vi skal satse på fremover:  
Barnekor? Gospelkor? Kantori? Felles satsing med de andre tre menighetene? Det er også 

vesentlig hva kantor ønsker her. 

 
Vedtak: 

Stjørdal menighetsråd initierer et felles møte med de tre andre arbeidsutvalgene hvor kirkemusikalsk 

arbeid i de ulike menighetene er tema: aktuelle spørsmål blir om det kan samarbeides om noe 
kirkemusikalsk arbeid og om man kan tenke noen nye tanker rundt omfordeling av arbeidsoppgaver 

mellom de tre kantorene. Aksjon: Arbeidsutvalget og sang-og musikkutvalget følger opp saken. 

 

47/24 Endre offertildeling 20.oktober 

  

Vedtak: 

Offer 20.oktober gis til TV-aksjonen. Opprinnelig vedtatt offertildeling 20.oktober (Den evangeliske 
Lutherske kirke i Jordan og det hellige land (ELCJHL) flyttes til 10.november. 

 

48/24 Oppfølging sak 39/24 Kontrakt mellom Opheim Selskapsmat og Stjørdal sokn 

Foreslått avtale ble sendt fra husstyret til leietaker tidligere i uke 45. Husstyret hadde ikke mottatt 

svar på det tidspunkt menighetsrådsmøtet ble avholdt. Menighetsrådet etterspør en svært snarlig 

avklaring da prosessen har drøyd ut i tid.  

 
 Vedtak: 

o Foreslått kontrakt som nå er fremlagt Opheim Selskapsmat, med oppstart 1.10.24, er et endelig 

tilbud. Om ikke leietaker godkjenner kontrakten slik den står ønsker menighetsrådet snarlig å 

vurdere andre løsninger for drift. Leietakers svarfrist: fredag 8.11 kl. 12.00. Aksjon: Randi 
Kvello informerer leietaker om denne fristen 

o For september måned: avtalen om 60/40-fordeling av inntekter prolongeres for september 

måned, samt at Opheim dekker strøm og matteleie for denne måneden. En eventuell ny kontrakt 
med leietaker, som foreslått, har tilbakevirkende kraft for oktober måned. 

  

49/24 Vedtekter Kirkestallen 

 Det må foretas en revidering av vedtekter som gjelder for Kirkestallen. 
 

 Vedtak: 

 Forslag til nye vedtekter ble enstemmig vedtatt. Nye vedtekter ligger vedlagt. 
 

50/24 Husstyre Kirkestallen 

 Det må velges et husstyre som trer i kraft så fort AS-et er formelt avviklet. 

Det er menighetsrådet som oppnevner husstyre, neste møte i menighetsrådet er 9.desember.  
AS-et avvikles formelt 21.november. I perioden mellom 21.november og 9.desember kan enten  

- dagens styre for Kirkestallen AS fungere som husstyre eller 

- menighetsrådet (ved AU) ivareta husstyre-oppgavene fram til husstyret er oppnevnt. 
 

Vedtak: 

 Menighetsrådet oppnevner husstyret for Kirkestallen på sitt møte 9.desember. 
 Husstyret sørger for at tilstrekkelig antall aktuelle kandidater er forespurt før dette. 

 

51/24 Oppfølging sak 44/24 Menighetens juletrefest 

 

 Vedtak: 

 Menighetsrådet ønsker å arrangere juletrefest, med fokus på familier, 4.januar. 

 Inntektene går til menighetens barne – og ungdomsarbeid. 
Det er ønskelig utfordre diakoniutvalget og de ansatte i trosopplæringen til å starte arbeidet med 

planleggingen av juletrefesten. 

 
 



 

52/24 Menighetens misjonsprosjekt / misjonsavtale 

- Stjørdal menighet har gjennom mange år støttet misjonsprosjekt i Det Norske Misjonsselskap 

(NMS). For mer informasjon om slike misjonsprosjekt se 
https://nms.no/dypdykk/menighet/misjonsavtale/  

- Nåværende misjonsavtale støtter arbeidet NMS gjør i Thailand og utløper 31.12.2024. Det er 

vanlig praksis at avtalene har en varighet på 4 år, men dette står menigheten fritt til selv å 
avgjøre. I dagens avtale står det at menigheten har et innsamlingsmål på 15 000,- pr. år. 

- Er det ønskelig å forlenge dagens avtale? Skal i tilfelle innholdet i avtalen endres? Hvis ja, til 

hva? Hvor lang varighet er det ønskelig?  
 

Vedtak: 

Menighetsrådet ønsker å videreføre allerede eksisterende misjonsprosjekt (NMS i Thailand).  

Varighet: 4 år (fra 1.1.2025 – 31.12.2028)  
Årlig innsamlingsmål: kr. 30 000,-. 

 

Meldingssaker: 

50/24 Informasjon fra fellesrådet 
- Energibruk i Værnes kirke vinterstid:  

o Hva tenker menighetsrådet? Innspill fra menighetsrådet er at det viktigste er at det 

fortsatt er mulig å avholde begravelser / bisettelser samt gudstjeneste julaften og 
1.juledag. Menighetsrådet er enige om at Carols-gudstjenesten kan flyttes til Stjørdal 

kirke med tanke på strømutgifter. 

- Tilstandsrapport 

 
51/24 Informasjon fra styringsgruppa for trosopplæring 

Styringsgruppas navn: Skal gruppa fortsatt kalles «Styringsgruppe»?  

Forslag: «Trosopplæringsutvalg». Menighetsrådet støtter forslaget. 
 

52/24 Oppfølging sak 42/24 Konsert i Stjørdal kirke 7.desember 2024 

AU har gitt beskjed til Elina om at korene kan få gratis leie. Det etterspørres status fra Elina i saken. 

Aksjon: Wencke Ulseth 
 

53/24 Sokneprestens hjørne 

 
54/24 Regnbuemesse 

 Saken utsettes til neste møte. 

 
55/24 Generalforsamling Kirkestallen AS 21.november 

 Sak: Godkjenning av avviklingsregnskap 

 Klokkeslett: 18.00 

  
 

Eventuelt: 
- Plass for barn i kirka, gammel sak – hva er status på dette arbeidet? 

Det er ønskelig å eksempelvis å ta bort 6 stoler i front og legge ut en bilmatte og noen småleker. 

Gudstjenesteutvalget følger opp saken. 

- Møtet i menighetsrådet 12.12 flyttes til 9.12 
 

 

Neste møte: mandag 9.desember kl. 18.00 
 

 

Vennlig hilsen 

      for 

Hilde Kristine Grønbeck   Randi Kvello 
Daglig leder i menighet    Leder Stjørdal menighetsråd 

https://nms.no/dypdykk/menighet/misjonsavtale/

